

«25» March 2021

**TRONE GRANDE**  
“Trone Grande Group” Ltd.  
For Director Sultan N.E.

### LETTER OF RECOMMENDATION

The “Premier Hotel Odesa” expresses gratitude to the “Trone Grande” furniture factory for the implementation of our turnkey project according to the developed design project and comprehensive post-warranty furniture service.

To create a restaurant and a lobby bar in our hotel, it was very important for us to comply with the standards of business-class hotels of the Premier Hotels & Resorts chain, and for this, we chose a reliable furniture partner – “Trone Grande”.

The professionals of the “Trone Grande” company have successfully developed new models of chairs, armchairs, sofas for us and for our restaurant and lobby bar they produced:

- More than 150 chairs.
- Armchairs.
- Sofas.
- Tables.

The list includes models of chairs and tables that are exclusively created for the restaurant.

We had the opportunity to appreciate the high professional qualities of the “Trone Grande” employees, their attentive attitude to the customer, the quality of products and work performance, an individual approach, and a responsibility to their obligations.

When choosing a partner, it was very important for us that the manufacturer could create for us individually designed furniture that could serve in a 5\* hotel and we could receive the installed furniture before the start of the season. The “Trone Grande” company coped with the set tasks perfectly.

Our hotel chain Premier Hotels & Resorts plans to continue cooperation with the “Trone Grande” factory in the future and we would like to express gratitude to the entire team of the company and their project manager Sergey Anatolyevich Levkovskiy.

Furniture factory “Trone Grande” is a reliable partner with highly professional employees in the HoReCa industry.

Director



Elena Varivoda

«25» марта 2021г.

**TRONE GRANDE**  
ООО «Троне Гранде Групп»  
Директору Султану Н.Э.

### РЕКОМЕНДАТЕЛЬНОЕ ПИСЬМО

Гостиница «Premier Hotel Odesa» выражает благодарность мебельной фабрике «Trone Grande» за реализацию нашего проекта под ключ согласно разработанного дизайн проекта и комплексное постгарантийное обслуживание мебели.

Для создания ресторана и лобби-бара в нашей гостинице нам было очень важно соблюдать стандарты отелей бизнес-класса сети Premier Hotels & Resorts и для этого мы выбрали надежного мебельного партнера – компанию «Trone Grande».

Специалисты компании «Trone Grande» успешно разработали для нас новые модели стульев, кресел, диванов и произвели для нашего ресторана и лобби-бара, а именно:

- Более 150 стульев.
- Кресла.
- Диваны.
- Столы.

В перечне представлены эксклюзивно разработанные для ресторана модели кресел и столов.

Мы имели возможность оценить высокий профессионализм сотрудников компании «Trone Grande», их внимательное отношение к заказчику, качество изделий и выполнения работ, индивидуальный подход и ответственное отношение к взятым на себя обязательствам.

При выборе партнера нам было очень важно, чтобы производитель мебели мог создать для нас индивидуальную мебель, которая могла бы служить в гостинице 5\* и мы могли получить установленную мебель перед началом сезона. Компания «Trone Grande» с поставленными задачами справилась на отлично.

Наша сеть отелей Premier Hotels & Resorts планирует в дальнейшем продолжать сотрудничество с фабрикой «Trone Grande» и хотим выразить благодарность всему коллективу компании и их руководителю проекта Левковскому Сергею Анатольевичу.

Мебельная фабрика «Trone Grande» – это надежный партнер с высокопрофессиональными сотрудниками в сфере гостеприимства.

Директор



Варивода Е.П.